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Helybe n

Tisztelt Elnök Asszony !

„Kaphatnak-e tájékoztatást a díjemelésekróZ az átalánydíjas befizetők?” címmel a
Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Dr . Molnár Csaba közlekedési ,
hírközlési és enegiaügyi miniszterhez .

A választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

Többen kerestek meg fogadóóráimon vagy a hivatalban azok közül, akik a gázszolgáltatóva l
átalánydíjas fizetésben egyeztek meg . Ok arra panaszkodtak, hogy az átalányukat a többszöri
gázár emelés után már az emelt díjtételek alapján állapították meg .

Számukra igazából az a sérelmes, hogy őket, mint fogyasztókat nem tájékoztatatta a
szolgáltató a gázáremelésbő l fakadó negatív hatásokról, sőt magáról az áremelésrő l sem .

Ők azt szeretnék elérni, hogy az adott szolgáltató tájékoztatási kötelezettséggel legyen feléjük ,
és biztosítson lehetőséget arra, hogy adott időben átálljanak az átalánydíjas fizetésr ő l a havi
vagy egyéb rendszerességű díjbefizetésre, amely a mindenkori tényleges árat és fogyasztás t
veszi figyelembe .

Tisztelt Miniszter Úr !

Én tolmácsoltam Ön felé a körzetemben él ők kérését. Kérem, ha lát a fent vázolt dologra
lehetőséget, akkor tegye meg a szükséges intézkedéseket .

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2009 . február 16-án

Erdős Norbert
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